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Ort Digitalt Plats Teams 
Närvarande: Ponthus Jessmor Sofia Friman Oscar Johansson Björn Jönsson 
Nanny Ytterbring Anders Ödman Annie Roos 
Adjungerande: Sandra Karlsson (GS) § 6–12 
Vid protokollet: Birgitta Ipsonius 

Närvarande 

Ordförande Ponthus Jessmor öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
§ 1
Öppnande av mötet

BESLÖT 
att godkänna föredragningslistan 

§ 2
Föredragningslista

BESLÖT 
att utse Sofia Friman att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

§ 3
Val av
justeringsperson

BESLÖT 
att godkänna föregående protokoll FS12-22 och lägga föregående 

protokollet till handlingarna.  

§ 4
Föregående protokoll

Diskussion kring anställningsform för vår framtida GS fördes. 
BESLÖT 
att uppdra AU att arbeta fram ett anställningsavtal 

§ 5 Process anställning
av GS

Vi började med att alla närvarande delgav hur de upplevt Förbundsrådshelgen. 
En mycket bra helg med engagerade deltagare, många givande diskussioner 
och trevligt att ses. Vi i FS känner förtroende från förbundet vilket gör oss 
glada. Vidare förde vi en diskussion kring insamlade anteckningar samt en 
sammanfattning utifrån desamma. Framför allt handlade diskussionen om 
mätbara mål som var ett önskemål från deltagare på Förbundsrådet.  
BESLÖT 
att uppdra strategigruppen (Ponthus, Björn och Anders) att arbeta 

vidare med underlaget 
att uppdra strategigruppen att arbeta fram ett ramverk för hur olika 

begrepp i strategiarbetet förhåller sig till varandra 

§ 6 Förbundsråd och
strategi

Styrelsen återkopplade till hur arbetet fortskrider med vissa tidigare beslut. 

• Scouting och livet Annie kollar med Emilia hur arbetet går

• Stiftelsestrategiarbetet Gruppen som består av Ponthus, Björn,
Oscar och Nanny, återupptar arbetet.

• Styrelsens kompetensutveckling Vi bordlägger frågan för FS i sin
helhet men finns individuellt behov och intresse uppmuntrar vi till
kompetensutveckling.

• Förhandling med scouterna – ekonomisystem och Scoutnet Oscar
informerade om arbetet. Det nya avtalet är ännu inte klart men på

§ 7 Återkoppling
tidigare beslut

Detta dokumentet har signerats genom digitala signeringstjänsten GetAccept.
Fingerprint: 22af2ce022d198a2119502c2f459e94aeaec0085958e8e9d9086aae53cc060d3a86aa544f2886bef36908afbfadf87cb0a0398d965500450d81829a6fa7874e5



Protokoll  
FS13-22 
Datum 20221103 
§§ 1–12
2 (2)

god väg. Det nya avtalet kommer att innebära förändringar i 
användningen av olika system, vilket FS ser som positivt.  

Diskussion fördes kring om arrangemangsplanen ska utformas som ett 
kalendarium där alla slags arrangemang finns samlade (med tydlig ansvarig för 
de olika arrangemangen) eller om arbetsplanen enbart ska innehålla 
förbundsstyrelsens samt RScK:s och UScK:s arrangemang.  
BESLÖT 
att uppdra åt Ponthus att sammanställa en arrangemangsplan för 2023 till 

styrelsens nästa möte 

§ 8 Arrangemangsplan
2023

Diskussion fördes kring Vit Julkampanjen och uppdraget som Sofia och 
Annie fick enligt protokoll FS10-22 kopplat till kommunikatörernas roll i 
arbetet.  

§ 9 Pågående
ärenden/ uppdrag från
beslutsloggen

Kanotkursen 3.0 
BESLÖT 
att uppdra Anders och Ponthus att vara kontaktpersoner gentemot 

kanotkursen 
Idékursen 
Anmälan öppnar inom kort. 

§ 10 Övriga frågor

Nästa möte är 15/11 digitalt på Teams.  
Därefter har vi ett fysiskt möte i Göteborg 2–4/12. 

§ 11 Nästa möte

Ordföranden Ponthus Jessmor avslutade mötet och tackade alla för ett bra 
möte. 

§ 12
Mötets avslutande
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